
SAYIN CUMHURBAŞKANIMIZ GÜMÜŞHANE’DEN MEMNUN AYRILDI

Gümüşhane Valisi Okay Memiş, partisinin 6.olağan il kongresi için 19 Kasım 2017
Pazar günü Gümüşhane’ye gelen Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın
şehirden memnun ayrıldığını söyledi.
Kongre için Gümüşhane’ye gelen Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan ve
eşi Emine Erdoğan’ın program dâhilinde Gümüşhane’de ağırlandığını kaydeden Vali
Memiş; helikopterin iniş yaptığı Gümüşhane spor tesislerinden şehir merkezine
kadar yol boyunca öğrencilerin ve vatandaşların gösterdiği büyük sevgi seli
karşısında çok memnun olduğunu, öğrencilerle ve vatandaşlarla yol boyunca sohbet
ettiğini, fotoğraf çekildiğini kaydetti.
Yol boyunca sık sık durmaları nedeniyle Valilik ziyaretinin iptal olduğunu fakat
yol boyunca birlikte geldiği Cumhurbaşkanı Sayın Erdoğan’a şehir hakkında
brifing verdiğini dile getiren Vali Okay Memiş: “Birçok yatırımla ilgili bilgi
arz ettim. Hatta toplu açılışa da davet etmiştim. Yaklaşık 560 milyon lira
değerinde bir toplu açılış yapacak durumdayız. Kendileri de ‘bahara doğru
irtibatta olalım açılışları yaparız inşallah’ dedi” şeklinde konuştu.
Cumhurbaşkanı Sayın Erdoğan’ın Belediye ziyaretinde Gümüşhane’yle ilgili birçok
yatırım konusunun ele alındığını, beraberindeki bakanlara talimatlar verdiğini
kaydeden Vali Memiş: “9 milyar yatırım alan bir il olarak kendilerine teşekkür
ettik. Özellikle devletin rutin yatırımlarının devam ettiğini söyledim. 180 bin
nüfusa sahip Gümüşhane’nin dışarda yaşayan 600-700 bin civarında daha nüfusu
var. Yaz aylarında il dışından çok sayıda hemşerimizin şehrimize gelerek
köylerinde 4-5 ay geçirdiklerini ilettim. Bu hemşerilerimizi ve çocuklarını
köylerde tutabilmemiz için cep telefonlarının çekmesi lazım. Dünyayla
iletişimlerine devam etmeleri lazım. Köylerde bu sıkıntılarımız var. Bizim kamu
olarak aşmakta zorlandığımız en önemli şey bu. Sayın Cumhurbaşkanımızın buna
yönelik talimatları oldu” dedi.
Kamu yatırımlarının durmaksızın devam ettiğini hem yeni Zigana tünelinin hem de
havaalanının milyarlık yatırımlar olduğunu dile getiren Vali Memiş, her iki
yatırımın da 2019 yılına kadar faaliyete geçirilmesi talimatlarının da
Cumhurbaşkanı Sayın Erdoğan tarafından verildiğini hatırlattı.
Sayın Cumhurbaşkanımızın her seferinde daha da gelişen, büyüyen bir Gümüşhane’yi
görmekten duyduğu memnuniyeti ifade ettiğini ifade eden Vali Okay Memiş: “Böyle
büyük, vizyoner yatırımları ilimize kazandırdığı için biz de memnuniyetimizi
ayrıca ifade ettik. İlimiz için faydalı bir program oldu” diye konuştu.
Sayın Cumhurbaşkanımızın eşi Sayın Emine Erdoğan’ın da ayrıca bir program
yaptığını, gümüş atölyesi, yöresel ürünler reyonunu ziyaret ettiğini ifade eden
Vali Okay Mmeiş; Süleymaniye Mahallesine gerçekleşmesi planlanan ziyaretin
havanın kararması nedeniyle bir sonraki sefere ertelendiğini de kaydetti.
Vali Okay Memiş: imar konusunda Cumhurbaşkanı Sayın Erdoğan’ın yaptığı çağrıya
da değinerek, “Ben kendilerine coğrafyamızın böyle olduğunu, çok dağlık olduğunu
ve dolayısıyla inşaat maliyetlerinin de çok yüksek olduğunu söyledim.
Topografyamızın vermiş olduğu bir zorluk olduğunu arz ettim kendilerine. İmarla
ilgili olarak da Belediye’de Belediye Başkanımız yeni bir imar planı üzerinde
çalıştıklarını ve kendilerinin vermiş olduğu talimatlara uygun hareket
edeceklerini söylediler” ifadelerini kullandı.
(Kaynak: Gümüşhane Valiliği)
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